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1. Opening door de voorzitter 
 

Welkom en opening door de voorzitter om 15:05  uur. 
 
Ereleden: Wim Jacobs en Jan Smeele . 
Leden van verdienste, leden, aspirant-leden en donateurs. 
 
Afwezig met bericht: Jan Smeele, Andre van Krevelen (stemrecht bestuur), Antonia Noorda 
(stemrecht Peter de Vaal), Arjan Vermaire, Jan de Kreek, Wilmar Groenendijk (EK laser masters 
Portugal), Igor Verton, Karel & Olivier Wagner (nationale slotcombi Braassem), Ria van den Ende 
(vakantie), Yoeri Meulemans (stemrecht Mark vd Heijden), Menno Plaum, Dick Kars, Paul Veraart. 
Afwezig zonder bericht: Wim Jacobs  
 
2. Verslag van de Algemene Leden vergadering van 7 april 2024 

 
Er is een vraag van Eric Smeele en Lex Welter over de strategie die het bestuur zou presenteren op 
deze ALV n.a.v.  de discussie en presentatie van de LvL Commissie  op de vorige ALV. Dit is niet 
gedaan, omdat 3 van de 5 bestuursleden aftreden in oktober en er zijn geen leden die zich hebben 
aangemeld om mee te denken, zoals opgeroepen in de vorige ALV. Het nieuwe bestuur moet deze 
actie overnemen. 

 
 

3. Ingekomen stukken 
 
ZOMERSTALLING TRAILERS 
Er is een ingekomen mail van Rene Verkerk waarin een voorstel wordt gedaan over het mogen 
parkeren van trailers gedurende de zomer periode. Vanwege de ruimte en steeds meer andere spullen 
op het terrein in de zomer voor winteropslag, is er het  verzoek om trailers in de zomer te mogen 
stallen op het terrein tegen betaling. Er is enige discussie over het aantal boten met trailers (dit moet 
worden geverifieerd) en in het algemeen staat het bestuur positief tegenover het verzoek. Arno 
Leentvaar geeft aan dat dit onpraktisch en ongewenst is met evenementen zoals de Gouwe Ouwe. 
Ook is de vraag tegen welke kosten. Suggestie door John Wolters; helft van walplaats . Emile Verkerk 
geeft aan dat er ook gevraagd is de trailers die deze zomer op het terrein stonden, weg te halen maar 
dat dit niet is opgevolgd door het bestuur.  
Een principe beslissing met de intentie hier mee verder te gaan, heeft de meerderheid van de ALV. 
Tarieven en eventuele voorwaarden worden in het voorjaar ALV  besproken. 
 
BAR COMMISSIE 
De barcommissie heeft aangegeven dat zij willen stoppen met hun werkzaamheden per 1 januari 
2025. Het bestuur doet de oproep voor een nieuwe barcommissie. 

Evaluatie zomerbar 2024.  
In de periode van 6 juli tot en met 31 augustus 2024 heeft de zomerbar gedraaid. Vanwege de 
zomerperiode is de bar  gesloten, aangezien er te weinig gebruik van wordt gemaakt en de 
barbezetting nauwelijks rond te krijgen is. 
Om de leden toch tegemoet te komen en ook nog enige omzet te kunnen draaien, is de zomerbar in 
2023 geïntroduceerd. Wegens succes is dit systeem ook deze zomer in 2024 gevolgd.  

Voordat de zomerbar kan draaien heeft de barcommissie het volgende te doen.  
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• Bar wordt leeggehaald, fusten ontkoppeld.  
• Bar wordt schoongemaakt, glaswerk verwijderd.  
• Alle koelingen worden schoongemaakt.  
• Koeling onder de radio bijgevuld.  
• De voorraad in het hok opgenomen.  
• Heineken bezorgt niet in deze periode, de barcommissie zorgt zelf voor de extra inkoop.  

Na afloop van de zomerbar wordt de bar weer volledig schoongemaakt en ingericht door de 
barcommissie.  
Als de zomerbar draait, wordt wekelijks de voorraad opgenomen en bijgevuld waar nodig. Dit wordt 
door de barcommissie gedaan! 
De lijsten worden gebruikt om bij te houden wat verkocht wordt, wat is populair, wat wel of niet in 
het assortiment van de zomerbar etc.  

En daarnaast ook om - heel flauw - bij te houden wat er gebeurt. Worden alle consumpties 
opgeschreven?  

Er is opnieuw veel gebruik gemaakt van de zomerbar, dat is een positief resultaat. Echter er zijn ook 
een aantal zaken minder goed gegaan dit jaar:  

• Net als vorig jaar verdween in de 1e week van de zomerbar een fles witte port uit het hok. De 
achterste fles, zodat het minder opvalt? Er is een sleutel van het hok voor nodig om hier bij te 
komen. Zou Herma..?  

• De blade met 0.0 bier die op de bar staat, was op een gegeven moment niet meer bruikbaar 
en is weggegooid. Iemand trekt steeds de stekker eruit. De blade moet gekoeld blijven!  

• Half augustus zijn , met alle goede bedoelingen, de koelingen door leden bijgevuld. Hierdoor is 
al het werk van lijsten bijhouden over de voorgaande periode voor niets geweest. (Robert de 
Winter zegt sorry). 

• Tijdens de zomerbar zijn de volgende consumpties niet geschreven of verdwenen uit het hok 
of  weggegooid, totaal rond € 65,-- 
> 1 sixpack 0.0 bier 
> er worden toch consumpties niet geschreven (bijv 98 consumpties geschreven, 92 lege 
flesjes aangetroffen) > bijna volle doos chips uit het hok verdwenen, niet geschreven 
> bijna volle blade 0.0 weg kunnen gooien, stekker uit de koeling getrokken. 
> daarnaast is (eigen) meegebrachte wijn hier genuttigd, de eigenaar nam niet eens de moeite 
om zelf de lege fles af te voeren. 
> Er is sterk alcoholische drank genuttigd, de half aangebroken fles stond boven de bar. 
Bij navraag bleek dit een geschenk aan het bestuur te zijn en zij waren dit vergeten mee te 
nemen. Iemand voelde zich blijkbaar zo vrij om maar vast aan deze fles te beginnen!  

De barcommissie is niet echt gecharmeerd van deze ontwikkelingen. Het meest eenvoudige is om de 
bar is de zomer dicht te doen. Nogmaals het is een gunst aan de leden, waar veel werk achter 
vandaan komt. Als we met elkaar besluiten om de zomerbar ook volgend door te laten gaan zijn er 
duidelijke afspraken en voorwaarden nodig.  

Het bestuur nodigt iedereen uit zich aan te melden voor de nieuwe barcommissie. Er is geen reactie 
of aanmelding in de ALV. We zullen dit ook meenemen in de volgende nieuwsbrief. 

Robert de Winter: Vraagt om niet de Plonsbonnen te vergeten voor kastekort bij de bar; ook voor de 
zomerbar. Dit is niet het verschil bevestigt de penningmeester (Bas Bongers).  
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De barcommissie wordt heel erg bedankt voor hun inzet over de afgelopen jaren.  

 
DEFOSFOTERINGSINSTALLATIE 
Ingebracht door KPO 

 
De reeds jaren geleden aankondiging van de realisatie van de defosforteringsinstallatie zal al op 
korte termijn gaan plaats vinden. De locatie is het grasterrein van WOODZ.  
 
De planning is als volgt:  
- De vergunningsprocedure zal snel worden opgestart en zal nog dit jaar naar verwachting  

worden afgerond.  
- Daarna volgt de aanbesteding en zal de aanvang van de bouw medio juli 2025 starten,  
- De oplevering wordt verwacht in februari/maart 2026. 
 
Ook zal door de bouw hinder ontstaan bij het parkeren op het openbare parkeerterrein bij de WSVR. 
Er zijn vragen over het doel van de installatie. Toon Mul legt uit dat Foslock de fosfaten bindt en 
blauwalg voorkomt, dit werkt goed. De defosfateringsintallatie zorgt voor reinigen van het water en 
voorkomt daarmee blauwalg. 
Groei van waterplanten (fonteinkruid) is ander probleem. Het is lastig voorspelbaar en maaien is lastig 
. KPO probeert maaien nog verder naar voren te halen. In augustus is de plas weer prima en geen last 
van de waterplanten, omdat ze dan ‘neerslaan’. 
Eric Smeele:  Licht toe dat er in het verleden weinig tot geen problemen waren en dat problemen zijn 
onstaan na het uitbaggeren ooit.  
Lex Welter: Voegt toe dat er veel fosfaatrijk water uit de Rotte komt in het bijvullen van de plas en bij 
verdamping in de zomer en die fosfaten komen weer door tuinders in de Rotte. 
 
VRAAG TIJDSTIP ALV  
Ingebracht door Yoeri Meulemans. 
Vraagt om ALV weer te houden op een woensdag of vrijdagavond. Er zijn geen ondersteunende 
reacties vanuit de vergadering. 

 
 

COMMERCIËLE ACTIVITEITEN 
Ingebracht door Mark van de Heijden 
Vraagt om dit op te nemen in het Huishuidelijk Reglement. 
 
Onder commerciële activiteiten wordt verstaan: 
a. een activiteit die wordt georganiseerd door of voor personen of instanties die geen 

lidmaatschappelijke binding hebben met de vereniging. 
b.  een activiteit die wordt georganiseerd door of voor leden van de vereniging met als doelstelling 

een belang dat anders is dan het belang van de vereniging. 
c.  iedere niet onder a of b omschreven activiteit die door het bestuur als zodanig wordt 

aangemerkt. 
 
In beginsel is het voeren en/of uitoefenen van commerciële activiteiten in de jachthaven niet 
toegestaan. Het is verder niet toegestaan dat een lid voor commerciële activiteiten, zonder 
toestemming van het bestuur en zonder financiële afspraken met het bestuur, op enige wijze gebruik 
maakt van de faciliteiten van de Vereniging. Hieronder valt te denken aan het gebruik van het terrein, 
het clubhuis, de land- en wateraccommodatie of het gebruik van elektra en/of sanitaire 
voorzieningen. 
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 Er komen geen bezwaren vanuit de ALV. Het voorstel wijziging HR wordt in de volgende ALV 
door het nieuwe bestuur meegenomen. 

 
 
4. Mededelingen van de voorzitter, 

 
Leden bestand per 3 oktober 2024 
 

 
 
In verband met de bestuurswissel heeft het bestuur gemeend een financieel overzicht te 
moeten presenteren over de financiële status van de WSVR bijgewerkt tot 1 oktober 2024. 
Doel van deze presentatie is om over deze periode een financiële verantwoording af te te 
leggen en hierover vragen te kunnen beantwoorden. 

 
 

5. Verslag penningmeester; 
 

a. Resultaat 2024  t/m 30 september 2024 met onder meer de financiële geschiedenis 
2023 en resultaat over de jaren. 
N.a.v. een vraag van Lex Welter wordt geconcludeerd dat de Kascommissie niet heeft 
gekeken naar de resultaten aangezien dit normaal alleen gebeurt bij jaarafsluiting.  
Rene Verkerk: Maakt zich zorgen over hoe de continuïteit wordt gewaarborgd in het 
kader van aftreden van de penningmeester en gebrek aan aanmelding van een nieuwe 
penningmeester. 

b. Vaststellen begroting 2025 met doorberekening inflatie correctie 3,6%. 
Lex Welter: Vraagt zich af waar het aparte voorstel voor de contributie is. Het bestuur 
geeft aan dat dit staat aangegeven als voorstel op dezelfde pagina als de begroting. 
Bas Bongers: Licht inflatie in het verleden en huidig voorstel toe alsmede toename van 
de kosten.  

c. Vaststellen:  contributie 2025, ligplaatsen 2025, consumpties per direct. 
Consumpties is een aanzienlijke verhoging (20 euro voor 10 knippen). Penningmeester 
ligt toename kostprijs drank toe. De prijswijziging voor consumpties gaat per direct in.  
Lex Welter: Wil graag eerst de MOP behandelen en dan begroting vaststellen. 

d. Meerjarig onderhoudsbegroting (MOP)  
Marjon Olijdam vraagt: Reserveringen zijn voor beperkt aantal jaren. Waarom houden 
ze op? Het antwoord wordt gegeven door Rene Verkerk: Als we voor alle bezittingen 
reserveringen opnemen, loopt de contributie uit de hand. Dit werkt al decennia goed. 

Omschrijving 2024 2023 2022 2021 2020 2019 2018

Totaal aantal leden 188 182 205 201 201 211 215

Aantal leden 119 122 128 129 126 130 133

Aantal ere leden 2 2 2 2 2 3 3

Jeugdleden 0 1 1 1 2 2 0

Aspirant leden 18 7 16 13 10 10 15

Aspirant jeugd leden 1 0 1 1 1 1 0

Donateurs 48 48 57 55 60 65 67
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We hebben ook een algemene reserve die we dan in geval van onvoorziene kosten 
kunnen aanspreken.  

 
Er zijn verder geen opmerkingen op de financiële stukken, dus we gaan verder. 
 
6. Uitreiking van Gouden speld aan Nico van Bellen. 

 
Het bestuur is erachter gekomen dat aantal leden in verleden, voor aantreden van Toon Mul, 
waarschijnlijk geen speldje hebben gekregen. Deze wordt uitgereikt bij 50 jaar lidmaatschap.  

• Jan Smeele (’72)  

• Bert de Lange (’67): Nico van Bellen bevestigt dat hij wel een speldje heeft gekregen. 

• Oebele van Daalen (’66)  

• Gerard Graaf (’66) : Nico van Bellen bevestigt dat hij wel een speldje heeft gekregen. 

• Nico Wensveen (’66): : Nico van Bellen bevestigt dat hij wel een speldje heeft 
gekregen. 

• Jan de Kreek (‘60) 
 

Bert Bakkeren is recent overleden vertelt Diana de Winter. Zouden we dat ook kunnen 
checken? Het bestuur zal dit verder checken en opvolgen. Of er wel of geen gouden spelden 
worden uitgereikt is aan het volgende bestuur. 
Uitreiking speldje aan Nico van Bellen door Toon Mul. Nico heeft veel gevaren en veel boten 
gehad: een kolibrie, een 16m2 en nog een stalen jachtje. Hij is lange tijd voorzitter geweest 
(tot 2017) en in die rol heeft hij de rust binnen WSVR heeft teruggebracht. Bedankt! 
Nico van Bellen zegt in zijn dankwoord dat hij in 50 jaar van alles heeft meegemaakt, veel 
heeft geleerd en op de koop toe ook een speld gekregen.  

 
7. Update verenigingsboten 
 
De update wordt gegeven door Floris de Nie. Er zijn een aantal besluiten genomen op de 
voorjaars ALV.  
Een van de besluiten was het verkopen van de oranje rhib; deze is verkocht aan Tim de Held. 
De boot had heimwee en is teruggekomen, maar is nu ook weer verdwenen.  
Er was besloten geen ingewikkelde dingen te doen met de vlet, maar geld te investeren om 
te verbeteren. De monteur is geweest en de instellingen zijn aangepast. De resultaten zijn 
bemoedigend. Ook is de schroef te groot voor de boot, de schroef moet worden verjongd 
(spoed aanpassen) en dit zou ook deel van het probleem oplossen. Dit wordt gedaan deze 
winter. Om de 2 jaar moet er preventief onderhoud gedaan worden.  
Het gebruik van de polyvalk is teleurstellend. De polyvalk is ongeveer 5 keer gebruikt dit jaar. 
Met Linda (eigenaar) wordt later deze maand gesproken. Als bestuur gaan we er iets harder 
aan trekken om mensen actief uit te nodigen om erin te stappen en te gaan varen. Gabrielle 
geeft aan dat er een lijst met investeringen door haar is voorgesteld om de drempel te 
verlagen. Dit is afgewezen door het  bestuur vanwege hoge kosten. Dit wordt bevestigd door 
het bestuur. Eric Smeele vindt dat de eigenaar van de boot verantwoordelijk is voor  zijn voor 
onderhoud en niet de vereniging. Hierover heeft het bestuur een verschil van mening. Het 
onderhoud wordt nu gedaan door de vereniging net als het liggeld.  
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8. Decharge voor het beleid van het bestuur. 
 
Er zijn vanuit de ALV zorgen over het feit dat de kascommissie geen goedkeuring heeft 
gegeven over resultaten tot nu toe. De decharge beleid bestuur wordt veplaatst naar de 
voorjaars ALV. 
Er is weer discussie over het invullen van de rol van de penningmeester. Robert de Winter 
vraagt: Of we geen commercieel bedrijf kunnen inhuren voor de rol van penningmeester . 
Dit wordt later behandeld bij de verkiezingen.  
 
9. Verkiezingen:  
 
De verkiezing wordt gehouden geheel volgens de statuten van de WSVR, Artikel 20 lid 5.  
 
a. Algemeen bestuurslid - aftredend en niet herkiesbaar John Wolters, 

Peter de Vaal stelt zich voor. Hij is 4 jaar geleden bij de WSVR gekomen als partner van 
Toni Noorda en ze hebben de boot T43. Ze hebben ook een grotere boot. Hij heeft het zo 
naar z’n zin dat hij graag in het bestuur wil plaatsnemen. Peter wordt benoemd als 
Algemeen Bestuurslid. John wordt bedankt voor alles en voor het creëren en bewaren van 
de rust in het bestuur. 

b. Algemeen bestuurslid (penningmeester)  aftredend en niet herkiesbaar penningmeester, 
Bas Bongers, 
Helaas heeft zich vooraf geen penningmeester aangemeld. Het bestuur is al maanden 
bezig om de postie ingevuld te krijgen. Op de vraag om een nieuwe penningmeester te 
leveren uit de vergadering komt geen response. Optie is om een extern bureau de 
boekhouding te laten doen; dit is wel goed voor continuïteit.   
Chris Visser: Geeft aan dat de leden verantwoordelijk zijn voor het verenigingsleven. Maar 
in deze tijd is het verenigingsleven anders. Een snelle berekening van de penningmeester 
op basis van 2uur/week komt uit op ongeveer 10.000 euro per jaar (50euro/lid). Wat is 
het probleem om dit te accepteren? 
Plan B:  Een interim penningmeester aan te stellen voor maximaal 6 maanden. Andre van 
Krevelen (oud-penningmeester en bekend met e-captain) heeft aangeboden dit tijdelijk 
te willen doen en niet in het bestuur zitting te willen nemen. Hij is wel in Thailand in 
december/januari. Er wordt akkoord gegeven door de vergadering.  

c. Voorzitter- aftredend en niet herkiesbaar,  Toon Mul, 
Voordat de  procedure start houdt Toon zijn afscheid speech 

Beste leden van WSVR, 

Op een dag werd Youp van ’t Hek gevraagd of hij zich iets aantrekt van alle geruchten 
rondom zijn persoon. Zijn antwoord was simpel:  

“Als die geruchten over jou gaan, bereiken ze je nooit.” 

En zo heb ik de afgelopen acht jaar als bestuurder van de WSVR ook nooit wakker gelegen 
van geruchten.  
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Wat een reis is het geweest! De acht jaar dat ik bij de WSVR betrokken ben, waren bijzonder 
en gevuld met uitdagingen en mooie momenten. 

Een van de grootste projecten waar ik trots op ben, is de complete verbouwing van het 
terrein. Het vervangen van steigers, het aanleggen van het plankier, terras, en natuurlijk de 
bouw van het invalidentoilet. Het was geen eenvoudige opgave om alle betrokken 
afdelingen van de gemeente Rotterdam op één lijn te krijgen. Van de verschillende 
afdelingen kwamen er bijdragen voor de beschoeiing, de steigers en de bouw van de toilet, 
maar helaas werkten deze niet altijd even soepel samen. Het was een uitdaging om te 
coördineren dat alles op tijd en volgens plan verliep. Gelukkig had ik een geheim wapen; ik 
kende een hoge ambtenaar, mr. Leen, die altijd bereid was om bij te sturen waar nodig. 

Mijn bijzondere dank gaat uit naar de sponsors die dit mogelijk hebben gemaakt: 
Volkskracht en Verre Bergen. Zonder hun financiële steun hadden we dit project niet 
kunnen realiseren. 

In 2020 kregen we te maken met een nieuwe uitdaging: de coronapandemie. Een moeilijke 
periode waarin we voortdurend moesten schakelen. Wat mocht er wel? Wat niet? Elke 
week veranderden de regels, en als bestuur moesten we dit telkens weer aan onze leden 
uitleggen. Het was niet makkelijk, maar we zijn er doorheen gekomen. 

Deze periode kende ook verdrietige momenten. Het overlijden van Herma Schriel heeft mij 
diep geraakt; ik had haar nog vele jaren bij de club gegund. En zonder andere overledenen 
tekort te doen, heeft ook het overlijden van Claudia Oonk me veel gedaan. Ze blijven in onze 
herinneringen voortleven. 

Toch waren er ook hoogtepunten, zoals de jaarlijkse Gouwe Ouwe, waar dankzij onze 
vrijwilligers elk jaar weer een prachtig zeil feest ontstond.  

Voor degenen die er niet bij waren, kan ik alleen maar zeggen: jullie hebben iets gemist! 

Mijn dank gaat ook uit naar mijn medebestuursleden gedurende de laatste 8 jaar en ook alle 
commissies en woensdagmiddagcommissie die altijd aanwezig zijn. Het was een eer om met 
jullie samen te werken en de vereniging verder te brengen. 

Ik laat de WSVR achter met een goed gevulde kas en ik heb er vertrouwen in dat de 
toekomstige besturen met beleid zullen omgaan,  zowel de financiën als de vereniging zelf. 

Tot slot wil ik nog even aandacht vragen voor de negen wenspunten van de WSVR, zoals ze 
op het publicatiebord staan. O.a. 
 
-   Ik praat met, en niet over iemand enz enz. 

Deze worden naar mijn mening nog weleens vergeten, en ik hoop dat we deze punten in de 
toekomst scherp in het vizier houden. Ik wens de vereniging een veilige en vertrouwde 
toekomst toe. 
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Bedankt voor deze mooie jaren. 

Vervolg van de verkiezingen: 
 
Arno Sap stelt zich voor als nieuwe voorzitter. Hij heeft een boot bij de WSVR. Ooit is hij 
begonnen bij Aeolus en hij is ook lid bij KZC waar hij zijn 16m2 heeft. Hij heeft vaak aan de bar 
gezeten met oudere leden en Herma. Aangezien niemand zich had aangemeld  om voorzitter 
te worden, heeft hij op een dag Toon wakker gebeld in Thailand. Bij deze neemt hij graag de 
rol van voorzitter op zich.   
 
 

10. Rondvraag 
 
Mart van der Wolf: Mart bedankt het vorige bestuur. Hij vraagt de deur aan het terras niet 
als ingang te gebruiken; ook vanwege de kou in het clubhuis. Er wordt een bordje o.i.d. 
opgehangen. En hij vraagt zich af wanneer  de flipperkast terug komt. Het bestuur heeft 
daar geen plannen voor  deze winter.  
Lotte Bijleveld: Excuseert zich voor de staat van haar boot en vraagt of er een ligplaats 
beschikbaar is wanneer deze af is. Floris geeft aan dat WSVR en leden graag met raad en 
daad bijstaan en wanneer de boot weer ‘vaarwaardig’ is zal een nieuwe ligplaats worden 
toegewezen. 
Robert de Winter: Wil graag het bestuur bedanken namens bestuur van stichting Plons. 

1. Openstaan voor passanten. Kan er een instructie komen voor leden indien passanten 
zich melden. Actie voor bestuur.  

2. Deurbel graag vervangen. Probleem lijkt in de kabel (Floris) dus moet er een 
draadloze oplossing komen. 

3. Houten bord van de vereniging bij het hek moet opgeknapt worden. John Wolters 
knapt het bord op.  

Eric Smeele: Winterberging instructie? Aanmelding bij havenmeester. Instructies volgen. 
Hans Weber: Vraagt zich af of verzekeringen van leden met boten op de wal worden 
bijgehouden in e-captain. Dit is het geval en Floris zorgt dat dit up to date blijft. Mensen 
kunnen dit ook zelf invullen/updaten als je inlogt op de website. 
Lotte Bijleveld: Vraagt of ze de ligplaats mag houden tot de  boot gerepareerd is. Ligplaats 
wordt ingetrokken tot boot weer zeilklaar is.  
Barbera van der Wolf: Geeft aan dat er na de ALV een witte wijn proeverij is om de nieuwe 
witte wijn te selecteren.  
Arno Leentvaar: Wil graag weten wanneer de regenboog van Arno Sap klaar is. Deze is bijna 
klaar.  
Sander Meeuwsen: Hij heeft bootje van Rogier gekregen. De afgelopen 2 jaar heeft hij hier 
weinig aan de boot gedaan vanwege geld/tijd tijdgebrek. Het is een onsierlijke boot en biedt 
daarvoor zijn excuses aan, hij gaat er meer mee doen.  
Malou Wagner: Vraagt om een foto van nieuw bestuur vanuit de zaal voor op website.  
 
Rondvraag Arno – welkom van de nieuwe voorzitter 
 
De eerste taak die ik op me wil nemen is Toon, John en Bas te bedanken voor de afgelopen 
tijd en  jaren dat zij in het bestuur hebben gezeten. Mannen, dankjewel voor je inzet. 
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Alvorens af te sluiten, wil ik toch een paar woorden tot u richten. 
 
Voor u zit de nieuwe Praeses.  
 
Ik vraag me namelijk af of jullie nu zulke wijze mensen zijn of gewoon wanhopig om mij als 
voorzitter te kiezen? Ik heb me al een beetje voorbereid door veel te kijken naar anderen 
mensen die deze functie bekleden. Echter zal ik niet overgaan tot de methode die Putin en 
Loekasjenko zich bezigen. Daar ontbreken mij de middelen hiervoor. 
 
Mijn eerste voorstel zou bijna zijn om de naam te veranderen in; ‘Stalling Vereniging 
Rotterdam’ in plaats van WSVR. Ik vind het ronduit schokkend dat we meer een bootstalling 
vereniging worden dan een zeilvereniging. Dus ik vraag jullie ronduit, wat willen jullie met 
deze vereniging? 
Als ik op een mooie zonnige zaterdag op de vereniging kom, wordt ik tegemoet getreden 
door een enorme leegte en een oorverdovende stilte. Er is totaal geen activiteit op de 
steiger en de boten liggen er verlaten bij. 
 
Beste mensen, ik ben opgegroeid op de vereniging Aeolus. Als kleine jongen waren we 
gewoon elk weekeind op de boot. In mijn geval was dat de Regenboog van mijn vader want 
wij hadden geen motorjacht of zeiljacht. Wij speelden op het terrein en op het water. Zeilen 
was voor ons nummer 1. 
Op onze vereniging was het altijd druk. En wij werden opgevoed door alle moeders en 
vaders van vereniging. Zo ging dat vroeger. We hielden 2 keer per jaar onderlinge 
wedstrijden en de prijsuitreiking was altijd spannend en vrolijk. De oudere generatie weet 
wel waar ik het over heb want ook op de WSVR, de KZC en andere verenigingen was dit zo. 
Maar tijden veranderen en tegenwoordig hebben kinderen en ouders vele andere 
bezigheden zoals de mobiele telefoon, games en weet ik veel wat nog meer. Dan rijst bij mij 
de vraag, wat willen jullie? 
Komen jullie alleen maar naar de vereniging om een gezellige avond aan de bar te hebben 
of komen jullie om de watersport te bedrijven? Want als ik mij niet vergis, is dit toch de 
Watersport Vereniging Rotterdam? Heeft de WSVR op deze manier wel bestaansrecht? Dit 
is iets wat alleen de leden kunnen beantwoorden door deel te nemen aan het 
verenigingsleven.  
Begrijp mij niet verkeerd, ook ik vind het altijd erg gezellig in het clubhuis en aan de bar 
samen met de leden en donateurs. Maar het verenigingsleven van een zeilvereniging moet  
op de steiger en vooral  op het water plaatsvinden. En natuurlijk hoort daar ook een gezellig 
clubhuis met fijne avonden bij. Ik zou alleen willen dat het net zo druk was op een mooi 
weekeind als op een karaoke avond. Ik wil nu eenmaal dat oude verenigingsgevoel weer 
terug. Maar ik kan als voorzitter van alles willen maar de leden zijn diegene die het 
verenigingsgevoel met elkaar moeten beleven. 
 
Als voorzitter wil ik bindend en zichtbaar zijn. D.w.z. dat ik eigenlijk iedereen bij naam wil 
kennen. Ieder nieuw lid of donateur wil verwelkomen. Hen het gevoel geven dat dit de 
enige echte en beste vereniging is om bij aangesloten te zijn. Ik wil een vriendelijk gezicht 
zijn die voor elk lid tijd heeft voor zijn of haar vraag of probleem. Dit alles in goed 
vertrouwen. Maar vergis je niet! Ik zal ook streng zijn! Ik heb een hekel aan mensen die 
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denken dat de regels die we met elkaar afspreken, niet voor hen gelden. Hier doel ik vooral 
het parkeren op het terrein mee. We hebben regels afgesproken, waar wel en waar niet 
parkeren. Dus hou je daaraan.  
Het terrein van onze vereniging is in mijn ogen aan een grondige renovatie toe. Sommige 
Stelconplaten steken hoog uit en eerlijk gezegd vind ik die kiezelstenen niet prettig. Hier wil 
ik graag samen met de commissie naar kijken en plannen maken hoe we het terrein kunnen 
verbeteren en inrichten. Dit zou dan op een zodanige manier moeten gebeuren dat we klaar 
zijn voor de toekomst. 
Een watersportvereniging heeft een vloot. Deze vloot dient te worden onderhouden. 
Immers, je neemt deel aan een vereniging. Een jacht wat in slechte staat is, niet 
onderhouden wordt en niet wordt gebruikt heeft ook zijn weerslag op de 
aantrekkingskracht van een vereniging. Het kan niet zijn dat je alleen maar deelneemt aan 
activiteiten die in de kantine plaatsvinden en je verder niets met je boot doet. Ik wil hier 
duidelijk in zijn. Als voorzitter ga ik  hiermee aan de slag om dit te veranderen. Weet wel dat 
de vloot ook het visite kaartje is van onze vereniging .  
 
Er is een discussie ontstaan over sloepen op onze vereniging. Wel of geen ligplaats geven. 
Als ik het goed heb liggen er nu drie in onze haven. Wat mij betreft komen er geen sloepen 
meer bij. Dit om de bekende reden dat deze mensen alleen maar op mooie dagen een keer 
met de sloep varen en verder nergens aan deelnemen. Het zijn vooral dagjes mensen. Ik 
weet niet of je dit ‘varen’ onder het woordje ‘watersport’ kan zetten? 
 
Wat motorboten betreft sta ik er anders in. Dit beschouw ik wel degelijk tot de watersport. 
Deze leden doen mee aan het verenigingsleven en zijn vaak hele weekeinden op hun jacht 
te vinden. Gaan ermee op vakantie en komen terug met hele verhalen. Net als wij die een 
zeiljacht hebben. Nu zeg ik niet dat we meer motorboten moeten hebben maar ik zeg wel 
dat de watersport niet alleen bestaat uit het zeilen en zeilboten. Ik wil hiermee zeggen dat 
ik liever een gezellige familie met een motorjacht in de haven heb liggen dan een zeiljacht 
waar niet naar wordt omgekeken. Dus ik ben er niet voor om zomaar motorjachten te 
weigeren.  
 
Wat versta ik onder verenigingsleven?  Een groep leden die zich organiseren met een 
bepaald doel. In ons geval het beoefenen van de watersport. Gericht op 
gemeenschapsvorming en participatie aan activiteiten op en rond het water. 
Een goed voorbeeld van het verenigingsleven vind ik het hellingen. Toen ik voor het eerst 
mijn boot op de kant wilde hebben, werd er tegen mij gezegd dat ik zelf maar mensen 
moest vragen om te helpen. Dit heb ik van mijn leven nog nooit meegemaakt bij een 
vereniging. Normaal doe je dat met alle mensen die een boot hebben en op de kant willen. 
Dat hoort bij de activiteiten van het verenigingsleven. Gezamenlijk alle boten in 1 of 2 
weekeinden eruit halen. Het is nog gezellig ook! Wat je er ook van vind. Het bevordert de 
saamhorigheid en het verenigingsleven.  
 
Tot slot nog een paar laatste opmerkingen alvorens ik deze vergadering sluit. 
In een wereld waar tegenstellingen zo zijn toegenomen moet er een veilig thuishaven zijn 
waar iedereen welkom is die mee wil doen aan het verenigingsleven. Waar we respectvol 
met elkaar communiceren en omgaan. Elkaar helpen waar nodig en een zo goed mogelijke 
omgeving creëren voor jonge leden, ouderen en kinderen. Ons openstellen voor nieuwe 
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leden, donateurs en ook bezoekers. Omdat te bereiken moeten we hogere eisen stellen aan 
ons zelf, de jachthaven, haar vloot  en alle toebehoren die hiervoor nodig zijn.  
Alles begint met een goed bestuur en haar commissieleden.  
Een goede organisatie en volledige commissies zijn belangrijk voor het goed functioneren 
van een vereniging. Dus laten we met ons allen de schouders eronder zetten. 
 
Wij zullen oude gewoontes moeten loslaten en het nieuwe moeten omarmen, op weg naar 
een leuke, gezellige maar vooral ook, sportieve thuishaven. 
 
Ik sluit hierbij de vergadering. 
Dank u wel. 
 
 
 

 
11. Sluiting.  
 
 



WSVR

Resultaatlijst 2024

Rekening Rekeningnaam Totaal januari februari maart april mei juni juli augustus september oktober november december

4000 Huur terrein -6.889,88 -6.889,88

4100 Verzekeringen opstal en .. -412,59 40,34 -135,82 221,13 -135,82 -134,14 -134,14 -134,14

4200 Belasting & Heffingen -1.590,14 -44,71 -44,70 -21,39 -21,39 -1.415,17 -21,39 -21,39

4210 Gas/water/elektra -1.572,50 1.845,54 -425,89 -398,00 -425,89 -468,26 -425,00 -425,00 -425,00 -425,00

4230 Schoonmaakkosten -250,00 -250,00

4250 Reinigingsrechten -1.892,76 -630,92 -630,92 -630,92

4260 Opstal brandverzekering -291,81 -155,99 -135,82

4501 Hulpmaterialen -703,25 -703,25

4510 Onderhoud inventaris -251,06 -234,09 -16,97

4600 Communicatie en adminis. -311,25 -47,79 -170,90 -65,95 -26,61

4631 Representatiekosten -183,74 -36,97 -31,77 -115,00

4910 Telefoon en Internetkost... -710,58 -77,99 -77,99 -77,99 -77,99 -77,99 -77,99 -80,88 -80,88 -80,88

4916 Computerkosten -1.236,46 -1.004,30 -217,65 -14,51

4940 Verzekeringen -245,77 -131,25 -114,52

5000 Onderhoud Gebouw -2.742,86 -1.119,25 -824,57 -200,09 -598,95

5010 Schoonmaken gebouw -4.134,72 -904,62 -452,31 -452,31 -452,31 -452,31 -473,62 -947,24

5040 Onderhoud Haven & Stei.. -326,70 -272,25 -54,45

5060 Onderhoud Terrein -1.813,61 -367,54 -1.446,07

5080 Onderhoud Kraan -937,57 -937,57

5100 Verenigingsboten 2.350,28 -400,46 2.339,91 -38,29 449,12

6200 Kantoorkosten -103,40 -103,40

6600 Kosten KNWV 218,70 591,16 48,60 0,00 48,60 48,60 -518,26

7000 Inkopen bar -12.441,80 -342,60 -1.382,86 -401,99 -1.935,64 -7.329,54 478,92 -275,64 -135,82 -1.116,63

7010 Onderhoud barapparatuur -128,39 -48,40 -79,99

7800 Gouwe Ouwe -964,65 640,38 -1.523,03 -52,00 -30,00

9125 Bankkosten -180,85 -19,93 -24,93 -19,93 -23,67 -17,28 -20,69 -16,93 -20,56 -16,93

-37.747,36 -6.183,46 -4.892,13 -3.816,38 -4.717,72 -9.421,38 -840,58 -4.569,51 -1.588,76 -1.717,44

7100 Opbrengsten Bar 5.539,98 132,41 1.307,95 1.059,26 985,69 318,52 834,47 901,68

8010 Omzet Liggelden 17.356,24 17.059,50 -175,00 457,70 -231,00 196,44 48,60

8020 Omzet donateurs 3.447,45 3.432,45 -20,00 70,05 -70,05 35,00

8025 Omzet dagdelen en vaste. 3.076,47 3.076,47

8030 Omzet Entreegelden 1.129,10 161,30 322,60 -161,30 161,30 322,60 322,60

8040 Omzet motorhok 210,00 210,00

8045 Omzet Kasten 619,65 573,75 22,95 22,95

8085 Ontvangen rente 1.250,94 411,63 418,88 420,43

Pagina 1 29-09-2024
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Resultaatlijst 2024

Rekening Rekeningnaam Totaal januari februari maart april mei juni juli augustus september oktober november december

8090 Inkomsten diversen 200,00 50,00 150,00

8100 Omzet contributies 11.840,55 11.316,50 174,10 0,00 67,05 174,10 87,05 21,75

8120 Omzet objecten 26,25 17,50 8,75

8130 Omzet eenmalige artikel... 148,81 43,50 105,31

8160 Omzet advertenties 1.600,00 200,00 1.600,00 -200,00

8200 Opbrengsten bar 8.878,24 574,29 405,95 7.700,82 197,18

55.323,68 33.921,83 1.077,65 4.644,95 1.609,96 8.613,81 1.449,59 1.379,97 1.818,93 806,99

17.576,32 27.738,37 -3.814,48 828,57 -3.107,76 -807,57 609,01 -3.189,54 230,17 -910,45 0,00 0,00 0,00

Pagina 2 29-09-2024 Totaal: 40



2024 tm 29 sept 2024 tm 29 sept

Voorraad Drank € 500 € 500 Eigen Vermogen € 123.806 € 141.382

Voorraad Vlaggen/sleutels € 1.102 € 922

Debiteuren € 235 € 935 Crediteuren € 0 € 631

Bankrekeningen € 121.889 € 139.576

Kas € 80 € 80

Totaal activa € 123.806 € 142.013 Totaal Passiva € 123.806 € 142.013

Analyse Penningmeester

Het eigen vermogen is toegenomen met 17.576,32, dit is exact het resultaat tm 29 september 2024

Crediteur is Renewi (afvalcontainer, factuur ontvangen, automatische incasso nog niet uitgevoerd)

Vooruitblik 2024

Er zijn geen grote onderhoudskosten voorzien, verwachting is dat we 2024 positief afsluiten. Huidig resultaat

zal wel aanzienlijk minder worden, er zijn in q4 weinig inkomsten en kosten lopen door.



 



Begroting 2025 WSVR Verhoging 1,036 Kosten Voorstellen Begroting 2025
8010 Omzet Liggelden € 18.026 4000 Huur terrein € 7.137
8100 Omzet contributies € 12.225 4210 Gas/water/elektra € 2.420 De inflatie bedraagt tm augustus 3,6%, Contributies volgen deze inflatie.
8200 Opbrengsten bar € 17.500 5010 Schoonmaken gebouw € 6.244
8025 Omzet dagdelen Plons € 4.250 7000 Inkopen bar € 15.000 Intentie was om te werken met voorzieningen, dit is echter complex en volgens geraadpleegde 
8020 Omzet donateurs € 3.574 4260 Opstal brandverzekering € 1.989 specialisten niet perse noodzakelijk omdat eigen vermogen als demper werkt. Eigen vermogen is hoog door ontvangen erfenis.
8045 Omzet Kasten € 642 5000 Onderhoud Gebouw € 6.000
8050 Inkomsten Electra € 400 4250 Reinigingsrechten € 2.440 Voor onderhoud aan terrein, steigers, verenigingsboten en clubhuis is totaal 16.000 gereserveerd. Komt overeen met 
8030 Omzet Entreegelden € 600 4200 Belasting & Heffingen € 1.415 MOB (15.391) komende 5 jaar
8040 Omzet motorhok € 218 5060 Onderhoud Terrein € 3.000
8160 Omzet advertenties € 1.000 4600 Communicatie en adminis. € 1.298 Knipkaart 10 knippen 20 euro
8085 Inkomsten Rente € 1.650 4940 Verzekeringen € 600 Fustbier sterk in prijs gestegen (excl onderhoud tap) 1,33 incl onderhoud tap 1,56

4913 Drukwerk € 2.000 Prijs flesje bier en/of fris is rond 0,70 euro.
5100 Verenigingsboten € 1.500
4910 Telefoon en Internetkosten € 961 Contributie 2025
5080 Onderhoud Kraan € 2.000 Lidmaatschappen volwassenen  € 90,20
4700 Website € 500 Entreegeld volwassenen € 167,10
4911 Porti € 50 Lidmaatschappen jeugd € 45,00
4916 Computerkosten € 500 Bijdragen donateurs € 72,55
7010 Onderhoud barapparatuur € 597 Entreegeld jeugd € 83,25
5040 Onderhoud Haven & Steigers € 3.500 Water- walplaats per m2. € 17,10
4631 Representatiekosten € 300 Bijdrage kasten € 23,80
9125 Bankkosten € 300 Bijdragen motorhok € 27,20
4914 Kantoorbenodigdheden € 250 Bijdrage vastrecht Electra € 23,05

Totaal € 60.085 Totaal € 60.001 Verbruik electra per eenheid KW € 0,35



15:55 16-9-2024

WSVR meer Jaren begroting aangepast op 16/8/2024
Omschrijving 2025 2026 2027 2028 2029 2030 2031 2032 2033 2034 2035

0.01 Schilderwerk club huis  ( uitgevoerd in 2022 ) X € 4.000 € 4.000
schilderwerk houten staande delen clubhuis 0 € 250
schilderwerk houten bank delen 0 € 80 € 80 € 80 € 80 € 80
schilderwerk vlaggen mast 0 € 40 € 40 € 40 € 40 € 40 € 40
schilderwerk houten bergingen 0 € 100
Vervangen van de houten delen clubhuis ? € 5.000
Interkom herstellen of vervangen X € 500

0.02 schilderwerk kraan ( geschilderd in het jaar 2022 ) X € 1.500 € 1.750
keuring kraan € 750 € 750 € 750 € 750 € 750 € 750 € 750 € 750 € 750 € 750 € 750

0.03 inspectie dakbedekking Clubhuis. X € 250 € 250 € 250

0.04 onderhoud C.V. Ketel                                   ( factuur noodzakelijk ) X € 150 € 150 € 150 € 150 € 150 € 150 € 150 € 150 € 150 € 150 € 150

0.05 Inspectie steigers + straatwerk herstel indien nodig.( klein werk ) € 400 € 400 € 400 € 400

0.06 Schoorsteen vegen ( verzekerings eis ) X € 60 € 60 € 60 € 60 € 60 € 60 € 60 € 60 € 60 € 60 € 60

0.07 Keuring elektra ( verzekerings eis )    exclusief aanpassingen X2024 uitgevoerd. € 250 € 250 € 250 € 250

0.08 Gas keuring C.V ketel + openhaard. ( eis verzekering ) X € 150 € 150 € 150 € 150 € 150

0.09 controle toegangs hek + alle overige sloten. 0 € 100 € 100 € 100 € 100 € 100 € 100

0.10 Aanpassen van keuken 0 € 3.500

0.11 Post onvoorzien ? € 1.500 € 1.500 € 1.500 € 1.500 € 1.500 € 1.500 € 1.500 € 1.500 € 1.500 € 1.500 € 1.500

0.12 herstel kleedkamers + douche en toiletten ( klein herstel ) 0 € 75 € 75 € 75 € 75 € 75 € 75 € 75 € 75 € 75 € 75 € 75

0.13 onderhoud vlet + rubberboten X € 1.500 € 1.500 € 1.500 € 1.500 € 1.500 € 1.500 € 1.500 € 1.500 € 1.500 € 1.500 € 1.500

0.14 vervangen van verlichting door Led werkplaats en lokkerruimte 0 € 1.000
Totaal

0.20 Reserveringen voor werkzaamheden toekomst (verrekening gaat via eigen vermogen)
0.21 Totale renovatie toiletten en kleedkamers , € 2.500 € 2.500 € 2.500 € 2.500 uitvoering
0.22 vervangen meubilair, € 500 € 500 € 500 € 500 € 500 vervangen
0.23 terrein aanpassen + grind vervangen door bestrating, € 5.000 € 5.000 € 5.000 uitvoeren.
0.24 steigers en vlonders. € 1.000 € 1.000 € 1.000 € 1.000 € 1.000 € 1.000 € 1.000 € 1.000 € 1.000 € 1.000 € 1.000
0.25 Vervangen rubberboot. € 1.500 € 1.500 € 1.500 € 1.500 vervangen ?

0.30 Het aanbrengen van zonnepanelen clubhuis + werkplaats ?? klaar uitgevoerd 2024

Totaal kosten per jaar € 20.405 € 18.785 € 20.175 € 11.665 € 5.925 € 5.515 € 9.825 € 5.265 € 5.425 € 7.665 € 5.175
Gemiddeld komende 5 jaar € 15.391
Begroting 2025 € 16.000
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